

海灣航空 (GF)

巴林國際機場轉機規定通告

如果您在巴林王國從海灣航空的一個航班轉機到另一個航班,依下列規定旅客享有在巴林 STPC。如果轉機時間超過 7 小時以上並且不超過 24 小時,根據某些票價規定和轉機航班情形,您會獲得 STPC 酒店住宿,過境期間的免費簽證。但是進入到達巴林王國時,其移民局有權決定是否可進入巴林王國(被拒入境時則宿於機場內酒店)。建議旅客查看承運方有關支付 STPC 之機票條件。

STPC 酒店住宿條款 (中文僅供參考,以英文版內容為準)

必須使用海灣航空公司出境和入境航班包括海灣航空代碼共享航班)並由海 灣航空運營。

僅適用於聯程票價(即不是兩張分另別開立的機票)。

16 歲以下旅客可獲(STPC),但必須由父母或監護人陪同。

酒店住宿取得必須在抵達巴林後超過 7 小時出發的航班,視資格而定。在 7 小時內有中轉航班,則 STPC 將不適用。在 7 小時以上若有 2 個航班,必須訂立第一個航班,選擇第二個航班不適用 STPC,乘客必須購買中途停留產品自費。

購買機票價值為 450 美元以上的乘客(單程和/或往返機票)·方有權獲得免

費的 STPC。

航班起飛前 24 小時提出的 STPC,由海灣航空客服中心處理。在起飛前 24 小時內提出的 STPC,將由海灣航空巴林機場辦公室安排。

(註: 經濟艙宿 4 星酒店, 商務艙宿 5 星酒店, **但以航空公司最後確認為主**)

Connecting at Bahrain International Airport(英文版內容)

If you are connecting in the Kingdom of Bahrain from one Gulf Air flight to another, you may be entitled to a hotel stay for your short stay in Bahrain. In case your transit time is more than 7 hours and less than 24 hours, based on certain fare qualifications and your connecting flights, you may be entitled to get hotel accommodation including a free visa for your transit period. However, your entry to the Kingdom of Bahrain is on the sole discretion of the Ministry of Interior at the time of arrival. Passengers are advised to review their ticket conditions for Stopover Paid by Carrier.

Terms of hotel accommodation

- Outbound and inbound flights to Bahrain must be booked on a Gulf Air flight number (including Gulf Air Codeshare flights) and operated by Gulf Air
- Only applicable to a through fare (i.e. not two separate tickets)
- Customers under the age of 16 years who are entitled to a Stopover Paid by Carrier (STPC) must be accompanied by either a parent or guardian
- Hotel accommodation will be provided per direction to customers with connecting flights departing in more than 7 hours from their arrival in Bahrain, subject to meeting eligibility criteria.
- If there is an available connecting flight within 7 hours out of Bahrain, the STPC entitlement will not be applicable. Passengers choosing a longer connection will have to purchase a stopover product at their own expense.
- Passengers with a purchased ticket value of US450 (ticket fare + carrier imposed charges) or more (one-way and/or return ticket), will be entitled to a complimentary STPC.
- Gulf Air Contact Centre shall handle customer requests for STPC made more than 24 hours prior to departure. Requests made within 24 hours of departure will be managed by Gulf Air Bahrain Airport office.

※所有相關條款以海灣航空英文公告為依據※ ※詳細航班資訊以 GDS 為準※ ※後續若有變動將不另通知※

詳情請洽:



台北市南京東路二段 62 號 5 樓之 1 TEL: +886-2522-3636 FAX: +886-2567-7722